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Zápis z jednání 

Kolejní rady Univerzity Palackého v Olomouci 

 

 

 

 

 
Datum a čas konání: 27. 11. 2024; 16:00 – 17:30 

 

 

Místo konání: Velká zasedací místnost rektorátu UP, Križkovského 8 

 

 

Přítomni: KR: Veverka Erik, Jan Stehlík, Katerína Szemanová, Tereza 

Mudroňová, Kristýna Kenížová, Erich Lonský, Ľudovit Balog, Pavel 

Svačina, Adam Vlach, Laxmi Arora 

 

 

Hosté: RNDr. David Skoupil, Mgr. Petr Molák 

 

 

SKM: Ing. Josef Suchánek, Lenka Kučová, Jana Šimková, Iveta 

Rehušová, Ing. Radek Koněvalík, Zbyněk Precektor 
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1. Otevření jednání 

 
Členové Kolejní rady se dne 27. listopadu v 16:00 setkali ve velké zasedací místnosti 

rektorátu UP se zástupci SKM a výše zmíněnými hosty. Došlo k oficiálnímu otevření 2. 

zasedání Kolejní rady v akademickém roce 2024/2025 a prvnímu mimo prostory ředitelství 

SKM na koleji Generála Svobody. 

 

2. Schválení programu 

3. Všeobecné připomínky 

a) představení nové členky KR a její dotazy 

 

Členové Kolejní rady a vedení SKM přivítalo novou zahraniční studentku Laxmi Aroru 

zastupující zahraniční studenty a také staronového ředitele pana Ing. Josefa Suchánka. Nová 

členka KR UP Laxmi Arora vznesla dotaz ohledně propagace Kolejní rady mezi 

zahraničními ubytovanými, a to pomocí letáku v kuchyních na jednotlivých kolejích. 

Zahraniční studenti totiž často nevědí, na koho se obrátit a řeší i zdánlivě jednoduché 

problémy těžce. 

 

SKM souhlasilo s propagací anglického letáku na všech nástěnkách kolejí, ale od kuchyň se 

upustilo, protože je možné že by nastalo znečištění materiálu v kuchyňkách. Rovněž padl 

dotaz ohledně doplnění/aktualizace stavu varných konvic v kuchyních na bloku B Generála 

Svobody. 

 

Studenti na koleji Generála Svobody měli zájem zakoupit konve z vlastních zdrojů, no 

bohužel to není dovoleno a proto je SKM vyzvalo k nahlašovaní konví do Knihy závad. Dále 

probíhala diskuse ohledně umístění konve, které se na bloku B. Koleji GS nacházejí pouze 

na buňkách. Laxmi vznesla dotaz ohledně jejich umístnění do společných kuchyněk, s čím 

SKM nesouhlasilo. Zodpovědnost za průběžní odvápňování konvic bude dořešena na 

dalším jednání. 

 

Další dotaz ke stejnému tématu padl ze strany Ľudovíta Baloga, tedy návrh společnosti 

LOKNI, která například v Brně poskytuje studentům filtrovanou čištěnou vodu v určitém 

objemu zdarma. Stejně i na fakultách. Umístnění jejich přístrojů by z pohledu KR zvýšilo 

kvalitu ubytovaní a pitného režimu ubytovaných, nakolik je v Olomouci voda velice tvrdá. 

SKM přislíbilo, že se nad tímhle řešením zamyslí. 
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b) zrušení bodu zasedání ohledně koláren ze strany KR 

 

c) dotaz KR ohledně návštěvy partnera na koleji. 

Na minulém zasedání KR žádala vedení SKM o zvážení možnosti upuštění placení platícího 

partnera kolejích UPOL za návštěvu na jiné koleji. Pan ředitel uvedl, že tomuhle návrhu se 

vedení SKM nepřiklání. S nadsázkou uvedl, že „není možné, zaplatit jedno kolejné a každou 

noc spát na jiné koleji.“ A dále se k tomuto bodu SKM nehodlá vyjadřovat. 

 

 

 

4. Připomínky za jednotlivé koleje 

a) Kolej 17. listopadu 

 

Dotaz KR k vrácení pevného (kabelového) internetového připojení na kolejích 17. listopadu, 

je ze strany vedení SKM zamítnuto z důvodu zbytečnosti, protože trendem je Wifi síť 

a většina zařízení používaných studenti v dnešní době i tak neobsahuje přípojku na optický 

kabel. V rámci zlepšení Wifi sítě na kolejích 17. listopadu SKM nechalo nainstalovat 

silnější Wifi zařízení a vyzívá studenty k nahlašováni špatného internetu přes Helpdesk. Wifi 

bude technikami upravena podle potřeby. 

 

Žádost KR o sundání dávkovačů na dezinfekci, které nejsou využívané ve společných 

prostorách. SKM souhlasí s jejich demontáži. 

 

 

b) Kolej Šmeralova – vymalování všech studoven 

Poděkování Ericha Lonského za výměnu sprchových hlavic a dodání lampiček do studoven. 

Dále bylo požádáno o vymalování studoven. Vedení SKM navrhlo po vzoru dvou studoven 

na kolejích v Neředíně, že by nějaký studen mohl vymalovat studovny autorskou malbou. 

V případě kladného výsledku je možnost pokračovat ve výmalbě studoven i na dalších 

kolejích. 

 

c) Kolej Bedřicha Václavka A 

KR se ptá, jaké rekonstrukce se v budoucnu plánují. SKM sděluje, že o prázdninách proběhne 

v druhé věži výměna výtahů také proběhne výmalba v bloku, kde už jsou nové výtahy. Dále 

má SKM připravenou projektovou dokumentaci na rekonstrukci suterénu vstupní budovy, 

kde by měli být dvě studovny a dvě televizní místnosti. 

 

 

d) Kolej Bedřicha Václavka C 

 

e) Kolej Generála Svobody A, B 

 

f) Kolej J. L. Fischera A 
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g) Kolej J. L. Fischera B - rekonstrukce  

 

Ujištění ze strany KR, kdy začne rekonstrukce koleje. SKM uvedlo, že rekonstrukce by měla 

začít od června. V tento čas budou probíhat přípravné práce. SKM ujistilo, že se tato 

rekonstrukce nedotkne ubytovaných do konce jejich ubytovací smlouvy. Nástavba nad 

recepci je ve čekací době na odsouhlasení ostatních orgánů (hasiči, hygiena), dále se bude 

žádat o stavební povolení a začátkem roku bude spuštěna soutěž na dodavatele. 

 

KR se ptala, co bude se studenty z bloku, kde má probíhat rekonstrukce, protože nebudou 

mít přednostní právo na zarezervování pokoje. Otázkou pro SKM je teda koho budou 

prioritizovat. Vedení SKM uvedlo, že si ještě o tom promluví na svém zasedání, ale 

z konverzace prozatím vyplynulo, že prioritizováni budou budoucí studenti 1. ročníků. 

 

- invalidní ubytování 

 
Byla vznesena další otázka ze strany KR, a to kam se přestěhují invalidní studenti. SKM 

uvedlo, že v plánu je udělat 2 buňky v Neředíně na bloku N1. Ale celou situaci si ještě 

promyslí. 

 

KR také podotkla, že invalidní studenti mají problém s otevíráním dveří, protože k čtečce na 

karty nedokážou dosáhnout rukou. Takže jestli je nějaká možnost v rámci rekonstrukce jako 

například výměna dveří. SKM už tuto záležitost řeší a vymýšlí nejlepší technické řešení 

nových dveří. Je tedy možné, že o prázdninách dojde k výměně dveří. 

 

Poslední dotaz na umožnění slevy na praní pro invalidní studenty. SKM si to promyslí a na 

další poradě vyřkne verdikt. 

 

h) Kolej Neředín I 

 

i) Kolej Evžena Rošického 

Dotaz KR na odhlučnění odpadové trubice ve studovně. SKM řeklo, že se pokusí odhlučnit 

trubici. 

 

Další připomínka KR byla ohledně ozvěny v kuchyňkách. KR rovnou přišla s možnostmi, 

jako jsou pověšení obrazů, udělání poliček nebo přidání zamykatelných skřínek po vzoru 

koleje 17. listopadu. SKM si to poznačilo a popřemýšlí nad tím. 

 

Pochvala za nástěnku v kuchyňce, studenti si tam vyměňují recepty, odkazy atd. 

 

j) Kolej Chválkovice – vylepšení Wifi sítě  
 

Mezi další položené dotazy ze strany KR patřil i plán na zlepšení Wifi sítě na koleji 

Chválkovice, kde byly v rámci CVT v minulosti umístěny pouze optické kabely. 

Momentálně probíhá měření dostupnosti Wifi sítě na koleji Chválkovice, specialisté z CVT 

potvrdili, že problém je celouniverzitní a počet Wifi zařízení je 1400, a také 1200 z nich je 

už za hranou své doporučené životnosti, a bohužel jedna nová taková krabička se cenově 
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Další informace naleznete na skm.upol.cz/kr 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná. 

Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP. 

pohybuje na úrovni 10 000 kč. Pan ředitel uvedl, že by chtěl Wifi síť na koleji 

Chválkovice zlepšit a bude se nažit v rámci rozpočtu na příští rok najít peníze. 

 

Předsedkyně KR poděkovala za vytvoření UPOL sítě na kolejích. 

Poděkování za to, že pan ředitel prohlásil, že bez ohledu na vzniklé fámy se Chválkovická 

kolej rušit nebude. 
 

 

 

4. Různé 

a) Statut SKM 

Pan ředitel SKM oznamuje KR, že poslal na právní oddělení nové znění statutu SKM. Také 

oznamuje, že KR může vznést k dokumentu připomínky. 
 

 

 

5. Ukončení jednání 

 
Na závěr jednání předsedkyně Kolejní rady UP poděkovala všem přítomným za účast na 

jednání, možnost konání mimo klasické prostory a za konstruktivní připomínky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Erich Lonský, Ján Stehlík 

V Olomouci dne 27. 11. 2024 

 
 

 

 

    K A T A R Í N A S Z E M A N O V Á , V . R . 

 

        předsedkyně KR UP  
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Poslední úprava: 3. 

12. 2024 


